

樂善堂文吳泳沂幼稚園

2023-2024年度下學期家長日通告

23-098

敬啟者:

本園謹定於 2024 年 6 月 15 日(六)進行家長日,老師與家長能深入交流, 了解 貴子女在家中的生活情況以及在校內的學習表現,請家長撥冗參與。

閣下會見老師的時間為 6 月 15 日(六) 上午/下午____時___分,請填妥回條並於 5 月 9 日(四)前交回班主任,如有任何疑問或需求,請致電 23548809 與老師聯繫,謝謝。

此致 貴家長台鑒



樂善堂文吳泳沂幼稚園 校長 吳嘉莉 謹啟

)\ JU	11	
二零二四年五月三日	3				
		×			
	2023-2024 年度下	學期家長日—回條			

敬覆者:

本人 * 將會 / 不會 出席 6 月 15 日(六)之家長日。

此覆 樂善堂文吳泳沂幼稚園

班别:	學生姓名	7 •	家長簽署:
小小小。	于王姓名	j •	水 以双 句 ·

二零二四年

月

日

^{*}請家長於5月9日(四)前把回條交回班主任。



Lok Sin Tong Man Ng Wing Yee Kindergarten

Parent-Teacher Individual Meeting Notice for the Second Semester

To maintain close communication with parents and assist children's development, our

23-098 3rd May, 2024

Dear Parents,

kindergarten has scheduled Parent-Teacher Individual Meetings to be held at our school on 15th June, 2024 (Saturday). During the meetings, parents will have the opportunity to discuss their children's home life and school learning. Please prioritize attending if possible.

Your meeting time with the teacher is scheduled for 15th June, 2024 (Saturday) at _____ AM / PM. To facilitate arrangements, please fill out the reply slip and return it to the class teacher by 9th May, 2024 (Thursday).

Thank you for your attention!

Yours faithfully,

Ms. Ng Ka Lee

The Principal of Lok Sin Tong Man Ng Wing Yee Kindergarten

Reply Slip - Parent-Teacher Individual Meeting Notice for the Second Semester

Dear Sir / Madam,

I *will / will not attend the Parent-Teacher Individual Meeting on 15th June, 2024.

Student's Name:

Date:

Note: Please fill out the reply slip and return it to the class teacher by 9th May, 2024 (Thursday).

Class:

Parent's Signature: